
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i  

Skogsgläntans Samfällighetsförening 

den 9:e november 2024. 

 

 

Tid och plats: Rågången 4, kl. 13:30. 

Närvarande: Helena Helminen, Joel Odell och Gül Seker. 

Ej närvarande: Mouris Chammoun och Jebril Jemal. 

 

 

Mötet syftade till att göra en avstämning av verksamheten och ekonomin i föreningen. 

 

Joel berättade att det ekonomiska läget är fortsatt gott, men att prisökningar på el, vatten och 

snöröjning förmodligen innebär att avgiften måste höjas vid nästa årsmöte. 

 

Mouris Chammoun har till övriga styrelsen uttryckt oro för den stora omsättningen på 

hyresgäster i nr. 14. Föreningen kan dock inte ha några synpunkter på vilka som bebor 

delägarnas fastigheter. Styrelsens befogenheter regleras av anläggningsbeslutet som fattades 

vid föreningens bildande, och av samfällighetslagen. Eventuella störningar grannar emellan 

får anses vara av privat natur. 

 

Vid senaste årsmötet fick styrelsen ett antal uppdrag, se punkt 16, övriga frågor, i 

årsmötetsprotokollet. 

Sandlådan: Åtgärdat, sand är påfyllt. 

Gropen vid garagegaveln: Ej åtgärdat. 

Eken: Det kan konstateras att den nog står på kommunens mark, men att den inte är sjuk 

som hävdades. Lövavfallet berodde på ett insektsangrepp. Ingen ytterligare åtgärd just nu. 

Garagepanelen: Tre akut dåliga brädor har bytts ut.  

 

 

 

 

 

Alby 9:e november 2024 

 

 

Vid protokollet     Justeras 

 

 

 

Joel Odell      Helena Helminen 

-----------------------------------------------------  ------------------------------------------------ 

Joel Odell      Helena Helminen 

Mötessekreterare     Ordförande 

 


